
 

 

Interpellation ställd till Barn och utbildningsnämndens                                                               
ordförande Johanna Martin. 

 

1. Vid Kommunfullmäktiges möte 2024-03-25 togs beslut i                                     
§29 Ändringsbudget 2024. I punkt 4 beslutades att: Kommunfullmäktige 
uppmanar barn- och utbildningsnämnden att utifrån höga kostnader i 
framförallt förskola effektivisera verksamheten med målet att spara 1,5 
mkr. Detta beslut röstades igenom av Sverigedemokraterna, 
Moderaterna, Kristdemokraterna och Liberalerna.  
 

2. Bygget pågår nu i full fart av den nya förskolan på Solberga och en liten 
undran har då kommit upp. 

 

1. -Hur går det med neddragning/besparing av de 1,5 mkr på förskolans 
verksamheter som beslutades, halva året har snart gått, det borde ha påbörjats 
nu?                                                                   

 2. -När den nya förskolan är klar att börja användas kommer någon annan 
förskola läggas ner och i så fall vilken, i Askersund eller i någon annan tätort? 

 

 

 

Johan Calais  Socialdemokraterna.                                       


